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Št. delovodnika: 013-1/2024-10 

Datum: 16. 10. 2024 

ZAPISNIK 

1. seje Sveta staršev, ki je bila v sredo, 9. 10. 2024, ob 17:00 v jedilnici šole. 

  

Dnevni red:  

1. Pozdrav ravnatelja in potrditev predloga dnevnega reda. 

2. Pregled sklepov zadnje seje. 

3. Konstituiranje Sveta staršev, volitve predsednika in podpredsednika. 

4. Pedagoško poročilo za šol. leto 2023/24 za šolo in vrtec. 

5. Letni delovni načrt za šol. leto 2024/25 za šolo in vrtec. 

6. Seznanitev z delovanjem šolskega sklada v šolskem letu 2023/24. 

7. Seznanitev s sklepom Sveta zavoda OŠ Hajdina o nadomestnih volitvah predstavnika 

staršev v Svet zavoda 

8. Razno. 

 

 

Prisotni člani: Nastja Klajnšek, Intihar Tina, Arnela Galić, Ilija Ilić, Amadeja Korenjak, Ksenja Kokot, 

Andrej Horvat, Nevena Cestnik, Doris Lenart, Jana Tovornik, Tomaž Kranjec, Sabina Krajnc, Miha 

Lešnik, Jasmina Horvat, Katjuša Lebar Žalar, Vida Žinko, Meta Majnik Krajnc, Ivo Firbas, Danka Gagić, 

Adi Ban, Nina Vidovič, Irma Brodnjak Firbas, Matej Verbajs, Klaudija Cebek Budja, Branka Zagoranski 

Opravičeno odsotni člani: / 

Neopravičeno odsotni člani: / 

Prisotni vabljeni: ravnatelj Mitja Vidovič, pomočnik ravnatelja Iztok Milošič, pomočnica ravnatelja za 

vrtec Viktorija Vrabl 

K točki 1.  

Ravnatelj pozdravi navzoče, prebere predlog dnevnega reda in predlaga njegovo sprejetje. Za 

zapisnikarja seje predlaga Viktorijo Vrabl, pomočnico ravnatelja za vrtec. 

 

Sklep 1: Svet staršev potrdi predlagani dnevni red ter za zapisnikarico potrdi Viktorijo Vrabl. 

Sklep je sprejet s 24 glasovi za, 0 proti, 0 vzdržanih.  

K točki 2. 
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Ravnatelj predstavi sklepe 4. dopisne seje, ki je potekala med 30. 5. 2024 in 3. 6. 2024. Predstavnica 

3. a razreda vpraša, zakaj ni zapisnik 4. seje Sveta staršev, z dne 9. 5. 2024 objavljen na spletni strani 

šole. Ravnatelj pove, da je zapisnik objavljen. Po kratki debati predlaga ravnatelj sprejetje sklepa. 

Sklep 2: Svet staršev se seznani s sklepi dopisne seje, ki je potekala med 30. 5. 2024 in 3. 6. 2024. 

Sklep je sprejet s 17 glasovi za, 5 proti, 2 vzdržana. 

K točki 3. 

Ravnatelj poimensko predstavi vse člane Sveta staršev in pove, da si želi konstruktivnega sodelovanja 

ter da bi bili vsi člani podpora šoli in vrtcu za dobro otrok. Pozove k dajanju predlogov za predsednika 

sveta staršev v šol. letu 2024/25.  

g. Miha Lešnik predlaga go. Katjušo Lebar Žalar, ga. Arnela Galić predlaga g. Adija Bana. Oba se 

strinjata s kandidaturo in na ravnateljevo pobudo predstavita svoj vidik predsedovanja. Sledi 

glasovanje, starši so se pred tem odločili, da bo tajno. 

Seji se ob 17:33 pridruži predstavnik 2.b. 

Izid glasovanja: za kandidatko Katjušo Lebar Žalar 16 glasov, za kandidata Adija Bana 7 glasov, 2 glasa 

vzdržana. 

Ravnatelj predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 

Sklep 3: Za predsednico Sveta staršev se potrdi go. Katjušo Lebar Žalar. 

Ravnatelj pozove k dajanju predlogov za podpredsednika Sveta zavoda, ki naj bo, glede na Poslovnik 

Sveta staršev, izmed predstavnikov vrtca.  

Ga. Irma Brodnjak Firbas predlaga g. Ilija Ilića, ki kandidaturo sprejme. Predlagan je tudi g. Andrej 

Horvat, ki kandidature ne sprejme. 

Ravnatelj predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 

Sklep 4: Za podpredsednika Sveta staršev se potrdi g. Ilija Ilić. 

Sklep je sprejet s 25 glasovi za, 0 proti, 0 vzdržanih. 

Ravnatelj se zahvali in preda vodenje seje predsednici ge. Katjuši Lebar Žalar. 

K točki 4. 

Ravnatelj pove, da je bilo v šoli in vrtcu v lanskem šolskem letu ogromno aktivnosti in, glede na to, da 

so obe pedagoški poročili prejeli po elektronski pošti, pozove k vprašanjem. Predstavnik 8.b pove, da 

ga veseli, da je v poročilu zajeta evalvacija rezultatov na NPZ, ga je pa zbodlo, da je evalvacija 

naravnana le na učence, ni pa samoevalvacije učiteljev. Po kratki debati ravnatelj pove, da učitelji 
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iščejo znanje, NPZ-ji pa so naravnani k iskanju neznanja, zaradi česar prihaja tudi do odstopanj men 

ocenami in rezultati NPZ-jev. Poudari pa, da če se primerja vse predmete, so rezultati nad 

povprečjem. Pove, da bo v šol. letu 2024/25 NPZ eden od meril za vpis v srednje šole – tam, kjer bodo 

omejitve vpisa. 

Predsednica predlaga sprejetje sklepa. 

Sklep 5: Svet staršev se seznani s pedagoškim poročilom za vrtec in šolo za šol. leto 2023/24. 

Sklep je sprejet s 25 glasovi za, 0 proti, 0 vzdržanih. 

K točki 5. 

Ravnatelj predstavi bistvene poudarke Letnega delovnega načrta za šolo za šolsko leto 2024/25. Med 

drugim pove, da so zdaj znane cene taborov in pozove tiste starše, ki želijo natančen pregled cen, da 

se oglasijo na šoli. Predstavnica 3.a meni, da bi šola morala obvestiti starše, če se cena bistveno 

spremeni, s čimer se ravnatelj strinja. 

Sejo ob 18:00 zapusti predstavnica rumene igralnice. 

Predsednica predlaga sprejetje sklepa. 

Sklep 6: Svet staršev se seznani z Letnim delovnim načrtom za vrtec in šolo za šol. leto 2024/25. 

Sklep je sprejet s 24 glasovi za, 0 proti, 0 vzdržanih. 

K točki 6. 

G. Matej Verbajs predstavi delovanje Šolskega sklada v 2023/24. Predstavnik modre igralnice pohvali 

delovanje sklada, sploh zaradi visokih številk. Pohvalo izreče tudi ravnatelj. 

Sklep 7: Svet staršev se seznani z delovanjem Šolskega sklada za šol. leto 2023/24. 

Sklep je sprejet s 24 glasovi za, 0 proti, 0 vzdržanih. 

K točki 7. 

Predsednica pozove ravnatelja naj razloži kaj je z razpisom, saj sama v lanskem šolskem letu ni bila 

pozvana k volitvam, zato s sklepom ni seznanjena. Ravnatelj razloži, da so na junijski seji na Svetu 

zavoda sprejeli sklep, da mora Svet staršev v 90 dneh razpisati volitve. Ker so bile vmes počitnice, so 

na septembrski seji sveta zavoda podaljšali rok za izvedbo volitev.  Zato pozove predsednico Sveta 

staršev, da razpiše volitve za nadomestnega člana predstavnika staršev iz šole za v Svet zavoda OŠ 

Hajdina, saj je ena članica, predstavnica staršev šole, odstopila. Predsednica predstavi postopek 

volitev ter pozove starše k določitvi datuma volitev in članov komisije. Po krajši razpravi predlaga 

sprejetje naslednjega sklepa:  
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Sklep 8: Volitve predstavnika staršev vrtca v Svet zavoda bodo potekale 4. 11. 2024 (predčasne) in 

5. 11. 2024 od 18.00 do 20.00, skladno z odlokom o ustanovitvi javnega vzgojno- 

izobraževalnega zavoda OŠ Hajdina. Volitve bodo organizirane na način, da bo zagotovljena 

tajnost glasovanja. Volilno komisijo bodo sestavljali predsednik Ivo Firbas, namestnica Klaudija 

Cebek Budja, član Miha Lešnik in namestnik Adi Ban ter članica Branka Zagoranski in namestnica 

Danka Gagić. 

Kandidature za predstavnike staršev šole v Svet zavoda morajo biti oddane predsedniku volilne 

komisije najpozneje 28. 10. 2024 do 20. ure. 

V svet zavoda OŠ Hajdina se voli enega predstavnika staršev iz OŠ Hajdina. 

Kandidati morajo posredovati izpolnjeno izjavo o kandidaturi, predlagani morajo biti s podpisi 

na predlogu h kandidaturi s strani najmanj treh staršev, ki imajo v šolskem letu 2024/2025 v 

vzgojno-izobraževalnem zavodu OŠ Hajdina z enoto vrtca Najdihojca Hajdina otroka (brez lastnega 

podpisa kandidata). Volilna komisija vodi vse zapisnike. Javno, na spletni strani OŠ 

Hajdina in na oglasni deski OŠ Hajdina in vrtca je potrebno objavit sklep št. 8 o razpisu 

volitev predstavnika staršev v Svet zavoda. Volilna komisija mora na morebitno željo 

predstavnikov staršev, zagotoviti predčasne volitve, in sicer dne 4. 11. 2024, po predhodnem 

dogovoru s predsednikom komisije. 

 

Sklep je sprejet s 24 glasovi za, 0 proti, o vzdržanih. 

K točki 8. 

Ravnatelj povabi starše na rekreacijo v telovadnico šole – termin bo rezerviran zanje. 

Ravnatelj pozove starše, da dajejo pobude k točki Razno predsednici, odgovore bodo dobili v pisni 

obliki. Odgovarjal bo na podpisane in konstruktivne pobude. Predstavnica 5.b pove, da se ne kateri 

starši ne želijo podpisati pod pobude, ravnatelj predlaga, da se takrat podpiše predstavnik sveta 

staršev. 

Predstavnica 4.a predlaga, da se zajtrk prestavi za 15 minut in sicer naj bo 15 min pred 0. uro. Do 

sedaj je bil ob isti uri, kot se začne pouk. Preveri tudi, če se da kaj urediti z uro malice, saj jo imajo 

nekateri učenci že po 1. uri. Njenemu predlogu se pridruži predstavnica 4.b razreda, pove da 9 letni 

otroci jedo malico ob 9. uri zjutraj in kosilo ob 13.45. Otroci so zato lačni in ne morejo sodelovati pri 

pouku. Izpostavi, da je nato problem še s kosilom saj večina učencev konča pouk ob 13.45 uri in 

otroci nimajo dovolj časa in prostora v jedilnici, da pojedo kosilo. Avtobus namreč pelje že ob 14.10 

uri. Ravnatelj se strinja s predlogom glede zamika ure zajtrka, glede malice pa ne gre drugače, saj je v 

jedilnici 90 stolov, učencev pa čez 300. Pove, da je učencem med odmori zmeraj na voljo sadje in 

kruh. Glede avtobusa pa pove, da vozi avtobus en celi krog eno uro in če zamaknejo vožnje, bodo 

drugi učenci dlje čakali oz. imeli manj časa, da pojedo kosilo. Predstavnica 3.a predlaga, da bi učenci 

1. triade jedli v jedilnici, ostali pa v razredih; ravnatelj pove, da v kuhinji ni dovolj posode za to. 

Predstavnica 4.b meni, da bi morala ureditev jedilnice biti prioriteta, ravnatelj pojasni, da je jedilnica 

že dalj časa prioriteta. 
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Predstavnik 8.b meni, da lahko predstavniki sveta staršev naredijo sito pri pobudah, da se ne 

obravnava na seji vsaka nebuloza. Meni tudi, da bi predstavniki lahko sami pojasnili staršem zadeve, 

o katerih se je na sejah že razpravljalo. 

Predstavnik 3.b vpraša, kakšen je razlog za menjavo razredničark v 1. triadi, predvsem ga zanima za 3. 

razred in zakaj so učenci izvedeli za nove razredničarke komaj prvi šolski dan. Ravnatelj pojasni, da s 

spremembami ljudje rastemo in se razvijamo. Pojasni, da je na šoli zaposlenih več učiteljev 

razrednega pouka in meni, da si vsi zaslužijo priložnost imeti razred ter da so vsi kompetentni in 

sposobni, predvsem pa vredni spoštovanja in zaupanja. Pove še, da je bila sistemizacija narejena za 

en 1. razred, kasneje se je izkazalo, da bosta dva, zato so v zadnjem hipu naredili še dodatne 

spremembe. Doda, da se zmeraj dela tako, da je najboljše za otroke. 

Predstavnik 3.b pove, da učiteljice niso točno vedele kako predstaviti nadstandardne dejavnosti na 

roditeljskih sestankih oz. niso bile seznanjene, kako je bil program potrjen na zadnji seji sveta staršev. 

Starši so se tako v nekaterih razredih odločali za nadstandardne dejavnosti brez izračunanih cen. 

Ravnatelj pojasni, da je bilo vsem učiteljem povedano, kako je potrebno predstaviti nadstandardne 

dejavnosti in doda, da se bodo odločali po razredih ponovno, zdaj ko so vse cene izračunane. Pove še, 

da bo prenesel informacijo učiteljicam. 

Predstavnik 3.b meni, da bi se zaradi visokih cen nekoliko skrčil seznam nadstandardnega programa. 

Ravnatelj pojasni, da starši prijavijo ali pa ne svojega otroka. Če se strinja večina staršev, se dejavnost 

za učence organizira, sicer pa ne. Zmeraj pa imajo starši možnost zaprositi za finančno pomoč Šolski 

sklad. 

Predstavnica 8.a predlaga, da se posodobi spletna stran šole in da se zapisniki Sveta staršev objavljajo 

na način, da bo imel vsak dostop do njih. Ravnatelj bo poskrbel, da se spletna stran posodobi z 

ustreznimi podatki. Glede zapisnikov pa pove, da naj se ne lansirajo laži in pišejo v zapisnike, brez da 

bi imel možnost povedati oz. zapisati pojasnila.  

Predstavnica zelene igralnice vpraša, zakaj so gibalnice v dopoldanskem času, čeprav je bilo v 

lanskem letu rečeno, da bodo popoldan. Ravnatelj pojasni, da zato, ker so za starše brezplačne in da 

imajo starši možnost prijaviti ali pa ne svojega otroka. Poudari še velik pomen gibanja na celotni 

razvoj otrok.  

Predstavnica zelene igralnice vpraša, s kom so otroci, ki ne hodijo na gibalnice, ravnatelj pove, da s 

strokovnimi delavkami vrtca. 

Predstavnica zelene igralnice vpraša, kolikokrat na teden so otroci v telovadnice zaradi gibalnic in 

kolikokrat zaradi rednega programa – kot skupina. Pomočnica ravnatelja za vrtec pojasni, da so zaradi 

gibalnic v telovadnici 2x na teden, kot skupina pa izkoriščajo vse skupine vrtca proste termine v 

telovadnici; ko je vreme primerno, pa otrokom omogočajo igro na prostem – na igrišču vrtca, na 

bližnjih igriščih ter v bližnjem gozdičku. 
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Predstavnica zelene igralnice pove, da si starši želijo videti program dela gibalnic. Ravnatelj odgovori, 

da ni praksa šole, da bi pošiljali staršem priprave strokovnih delavcev na delo.  

Ob 19:00 zapusti sejo predstavnik 3.b razreda. 

Predstavnica 3.a vpraša, zakaj je na položnicah strošek 5 eur za papir. Ravnatelj odgovori, da je 

znesek potrjen na svetu staršev in da učitelji pripravljajo lastna gradiva, ki jih je potrebno natisniti. 

Pojasni, da so le-ta kvalitetnejša in popolnoma prilagojena delu v razredu.  

Predstavnica 3.a predlaga, da učitelji šport ne bi dajali svojih gumic učenkam, če jih pozabijo, saj je s 

tem nevarnost prenosa uši večja. Ravnatelj pove, da učitelji s tem želijo poskrbeti za večjo varnost 

otrok. Po predlogu, da bi starši kupili dodatne gumice, ki bi bile za take primere v šoli, ravnatelj pove, 

da mora biti skrb za opremo in potrebščine odgovornost učencev. Predstavnica 4.b predlaga, da šola 

obvešča starše o izbruhu uši; ravnatelj pove, da obvešča starše, če dobi informacijo o tem, da se širijo 

po več oddelkih. Za posamezne razrede pa poskrbijo učiteljice. 

Predstavnica 3.b predlaga, da se uvede kodeks oblačenja.  Predstavnica 4.b poudari da je sama že lani 

podpirala omenjeni predlog in da je vedno več šol, ki so pristopile k uvajanju le tega. Odpre se 

debata. Ravnatelj meni, da se je potrebno pogovarjati z otroki o primernosti oblačil in da je vzgojni 

moment tukaj zelo pomemben. Predlaga tudi, da se o tem, kot razred, pogovorijo na roditeljskih 

sestankih. 

Ob 19:15 sejo zapusti predstavnica roza igralnice. 

Predstavnica 4.b pove, da bi se moralo ukreniti nekaj glede časa kosila, saj morajo učenci hitro 

pojesti, da jim ne odpelje avtobus. Predstavnica 9.a se strinja, doda, da imajo učenci ob isti uri kosilo 

in avtobus. Ravnatelj pojasni, da avtobus vozi cel krog in se prej ne more vrniti, termini kosila pa so 

tudi razdeljeni glede na zmožnosti jedilnice in da bodo učenci v teh primerih morali počakati. 

Predstavnica 6.b vpraša, kje naj bodo učenci, ker se ne smejo zadrževati v okolici šole. Ravnatelj 

pojasni, da lahko počakajo v jedilnici, kar nikoli ni bilo prepovedano. Doda pa še, da med čakanjem ne 

smejo delati škode na inventarju šole. 

Predstavnica 4.b poda pobudo glede protokola prijav na tekmovanja, pove da so se učenci na 

tekmovanje, ki je bilo v četrtek, prijavili komaj v ponedeljek. Meni, da je za pripravo premalo časa. 

Ravnatelj pojasni, da se učenci pripravljajo na tekmovanja že prej, ne komaj takrat, ko se oddajo 

prijavnice. Pove še, da ni samo šola odgovorna za pripravo na tekmovanje, saj bi naj bila to tudi 

odgovornost učencev. Predstavnica 4.a vpraša, koliko prej so znani datumi tekmovanj. Ravnatelj 

pove, da so datumi napisani že v LDN-u za tekoče šolsko leto. Predstavnica 9.a vpraša, zakaj so 

tekmovanja plačljiva; ravnatelj pove, da šola nima prihodkov za plačilo tekmovanj.  

Predstavnica 9.b vpraša, ali bodo tudi letos dobili učenci 9. razredov 600 eur iz sredstev šolskega 

sklada za valeto. G. Matej Verbajs pojasni, da so učenci ta znesek porabljali večinoma za izlete, če je 

kaj ostalo še za valeto. Posebej se pa ne daje za eno in drugo priložnost. 
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Ravnatelj pozove starše učencev 9. razredov, naj tudi oni spodbudijo otroke, da resno »zagrabijo« 

šolo, saj jih veliko pozablja copate in zamuja k pouku. Pove še, da sicer izstopa nekaj posameznikov, 

je pa kar nekaj zadev, ki se tičejo celega razreda. Pove, da so zadeve že tako daleč, da bodo kmalu 

izdani prvi ukrepi. Meni, da morajo za dobro otrok stopiti skupaj starši in učitelji. Predstavnica 9.a 

pozove ravnatelja, naj učitelji ne govorijo več učencem 9. razredov, da so najhujša generacija, saj so 

učenci zaradi tega prizadeti. Predstavnik 8.b se začudi nad to trditvijo in pove, da je ravnatelj 

ravnokar govoril o neresnosti učencev, uničevanju inventarja in napovedal že prve ukrepe. 

Predstavnica 4.a spodbudi starše, da se na sejah dela konstruktivno, za dobro otrok. Ravnatelj pove, 

da na šolo in različne institucije še zmeraj prihajajo anonimke. Pozove predsednico, da sprostita 

napetost med njima, s čimer se le-ta strinja oz. pove, da je ona že to storila. 

Predstavnica 9.a vpraša, kako šola ukrepa, če zazna »vejpanje« učencev. Ravnatelj pove, da se 

ukrepa, obvesti starše, če se pa oni ustrezno ne odzovejo, šola ne more nič.  Ravnatelja se je 

spomnilo na pobudo iz ene lanskih sej, da bi izvedli predavanje iz strani Ars Vita z delavnicami za 

učence letošnjih 9. razredov. Ravnatelj pove še, da je vsem staršem poslal vabili na dve zelo dobri 

predavanji na to tematiko.  

Predsednica sveta staršev za konec pove, da rada pohvali dobro delo učiteljev in vzgojiteljev, ter da 

nekateri ostanejo v srcih učencev, ne samo na slikah. Pove, da je bila na Ptujinfo učiteljica Tatjana 

Habjanič razglašena kot naj učiteljica Ptuja in okolice, za kar ji izreka čestitke. 

 

Seja se zaključi ob 19:35. 

 
 
Zapisnikarica:                                                                                                 Predsednica Sveta staršev:  
Viktorija Vrabl l.r.                                                                                       Katjuša Lebar Žalar l.r. 
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